
SESSION SYNOPSIS FOR MAY 1ST, 2023 

1. Elders were asked to send 3 keywords to elder Billy Lo for creating a new church logo by A.I. 

2. Priscilla Ho has been hired as church secretary starting June 1, 2023. 

3. Welcoming Task Force has been formed for the Thanksgiving weekend of October 8, 2023, 

including a combined Dedication Service. 

4. As of June 4, 2023, in-person worship services will be held at the new church building.  

English Service will start at 9:30, follow with sermon discussion with the speaker. Chinese 

Service along with Sunday School will start at 11:15 a.m. 

 

 

2023 年 5 月 1 日堂議會會議摘要 

1. 請各長老把 3 個關鍵要詞給盧玉明長老，以便用人工智能製作新教會之標誌。 

 

2. Priscilla 何已被聘為本教會秘書，由 2023 年 6 月 1 日起開始工作。 

 

3. 新教堂之 <歡迎事工作小組> 已成立，並為 2023 年 10 月 8 日感恩節週末進行一

連串活動，包括舉行聯合獻堂禮.。 

 

4. 由 2023 年 6 月 4 日起，將在新教堂舉行實體主日崇拜。英語禮拜將於早上 9:30

開始，隨後有與講者進行講道交流；中文禮拜和主日學則於上午 11:15 分開始。 


